
Referat styremøte Ringebu Sau og Geit  
 

Møtedato: 11.06.2020 

Møtetidspunkt: 19.30 

Møtested: Jan-Erik Brenden 

Følgende møtte: Kristian, Tor Håkon, Jan Erik og Lars 

Fravær: Jan Arvid 

 

Saksliste: 

1. Styremøte OSG i Ringebu  

a. OSG skal ha styremøte i Ringebu og ønsker at vi kan komme for å 

fortelle litt om arbeidet i Ringebu Sau og Geit. Møtet skulle etter planen 

gjennomføres 15. juni men ble på kort varsel flyttet til 17. juni. Vi i styret 

har litt problemer med å få til dette men Tor Håkon kan kanskje 

komme. Vi har forberedt noen punkter: 

1. Kjapp gjennomgang av årsmelding 2019. 

2. Ca. 9000 søyer på utmarksbeite, ca 20 000 sau totalt 

(Ringebu og Fåvang). 

3. 2 beitelag i Ringebu, Vekkom med ca 3500 sau og 

Ramshytta med ca 5000 sau. 

4. Stor forekomst av rovdyr. Ulv, jerv, bjørn, kongeørn og 

gaupe. Ramshytta hadde fra 2014-2018 i snitt 6% i tap av 

sau. Vekkom hadde en tapsprosent på 3,4 i samme 

tidsrom. 

5. Ramshytta 335 000 dekar, Vekkom 170 000 dekar. 

 

2. Kulturmidler  



a. Jan Erik har søkt om midler og vi har fra Ringebu kommune fått tildelt 

3870 kr til kulturelt arbeid (feks Fårikålfestival). 

 

 

 

3. Ullkjøring 

a. Jan Erik har etterlyst henting av ull og har fått beskjed om at det blir 

henting i månedsskifte juni/juli. Dette skulle egentlig vært gjort i mars. 

4. Utmarkskaffe i Åsdalen 

a. 16. august 2020. 

b. Inviterer Fåvang. 

c. Servering av kaffe og biteti. 

d. Omvisning av ny sankekve. 

 

Møte hevet 2100. 

 

Referent Lars Rudi. 

 

 

 

 
 
 
 
 


